
 

 

 

 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, de heer Benjamins, nodig ik u uit voor de commissievergadering 

Financiën en Veiligheid van woensdag 6 januari a.s.  om 13.00 uur, Oude Raadzaal.  

 

Jaarstukken Groninger Archieven 

 

De jaarrekening 2014 krijgt u ter kennisname toegezonden, m.b.t. de door het AB 

vastgestelde begroting 2016 wordt uw instemming gevraagd. Inhoudelijk zagen wij geen 

aanleiding tot bespreking. Wel wijs ik u even op de laatste paragraaf van het raadsvoorstel, 

kopje ‘vervolg’. Het is namelijk eigenlijk de bedoeling dat u de stukken in de concept-fase 

krijgt, dus voorafgaand aan de vaststelling door het AB. Zo is dat door u ook besproken 

tijdens de laatste vergadering over de verbonden partijen (oktober jl.). Komend jaar zult u de 

stukken daarom al in het voorjaar krijgen. 

 

Wijziging gemeenschappelijke regelingen 

 

In dit voorstel komen de Groninger Archieven prominent terug. Op basis van nieuwe 

wetgeving is het nl. nodig dat de raad uit deze GR treedt en het een college-GR wordt; dat 

geldt ook voor de ARCG.  Ook overige wijzigingen n.a.v. deze wetgeving moeten worden 

doorgevoerd. Met dit raadsvoorstel besluit u tot uittreding uit genoemde GR-en en verleent u 

toestemming aan het college resp. het AB om de verschillende GR-en te wijzigen. Omdat het 

om doorvoering van wetgeving gaat, zien wij dit stuk vooralsnog als technisch van aard, 

vandaar agendering als conformstuk. Als u toch bespreking wenst, kunt u dat uiteraard altijd 

aangeven. 

 

Huisvesting Veiligheidsregio 
 

Dit betreft in feite een wensen en bedenkingen brief. Ik heb u hierover eerder een mail 

gestuurd. We willen namelijk dezelfde procedure hanteren als m.b.t. het regionaal 

beleidsplan in de vorige commissievergadering: Mocht u wensen en/of bedenkingen 

hebben, wilt u die dan uiterlijk 4 januari a.s. aan mij doorgeven. 

Als er geen opmerkingen binnenkomen, zal de brief van de agenda worden afgevoerd. 
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Ingekomen stukken 

 

Bij twee ingekomen brieven heb ik aangegeven dat u deze desgewenst kunt betrekken bij de 

bespreking van het Jaarplan Veiligheid en de bijbehorende uitvoeringsprogramma’s. Tevens 

is toegevoegd de n.a.v. uw vorige vergadering uitgegane brief naar de Veiligheidsregio. 

 

Woonoverlast 

 

Besloten is dit initiatiefvoorstel van de Partij van de Arbeid in uw commissie te agenderen. 

Ruimte en Wonen had ook gekund, maar wij zagen een nadrukkelijke relatie met de 

Kadernota integrale veiligheid, en binnen het college is het ook de burgemeester die dit 

verder ‘getrokken’ heeft. Het kan zijn dat het dictum nog wat duidelijker geformuleerd gaat 

worden, daar is al overleg over geweest tussen indiener en griffie, ligt nu bij college om daar 

even naar te kijken. Inhoudelijk verandert er daardoor niets, dus het stuk kan gewoon zoals 

het nu voorligt besproken worden, tezamen met het preadvies van het college.  

Voor de goede orde: conform het RvO is de volgorde van spreken bij een initiatiefvoorstel: 

eerst overige fracties, dan college, dan indiener. Indiener spreekt in de tijd van het college. 

 

Jaarplan Veiligheid 

 

Dit jaarplan met bijbehorende uitvoeringsprogramma’s hebt u al wat langer in uw bezit. Er 

was echter in december geen ruimte om ze te bespreken, vandaar dat we het nu agenderen. 

E.e.a. vloeit voort uit de door u in december 2014 vastgestelde Kadernota integrale 

veiligheid (bijgevoegd). De burgemeester geeft aan graag met u over deze plannen in 

gesprek te gaan. 

 

Evaluatie ICT-visie 

 

In uw vergadering van 12 juni 2013 hebt u de ICT-visie Groningen Digitaal besproken (visie 

en verslag bespreking bijgevoegd). Bij de bespreking van de gemeenterekening 2014 hebt u 

verzocht om een evaluatie daarvan. Deze wordt nu aangeboden. Tevens geeft het college een 

aantal nieuwe speerpunten aan en hoopt dat u daarmee kunt instemmen. Het leek ons zinvol 

dit stuk bij voorbaat als bespreekstuk te agenderen. 

 

Met vriendelijke groet,  

namens de voorzitter, 

 

 

 

Wolbert Meijer,  

raadsadviseur  


